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Generální ředitel druhé největší americké banky se
připravuje na možné selhání amerického dluhu

edition.cnn.com/2023/02/06/investing/bank-of-america-ceo-brian-moynihan-debt-default/index.html

New York CNN  — 

Kongres se znovu hašteří o zvýšení dluhového stropu, tedy o

množství peněz, které si americká vláda může půjčit, aby včas

zaplatila své účty. A to znamená, že Corporate America musí být

připravena na nejhorší.

Generální ředitel Bank of America (BAC) , druhé největší americké

banky, řekl CNN, že doufá, že zákonodárci vyřeší své problémy,

protože trh a ekonomika milují stabilitu. Nesplácení dluhu země však

zůstává možností, kterou nelze ignorovat.

"Musíme na to být připraveni nejen v této zemi, ale i v jiných zemích

po celém světě," řekl generální ředitel Bank of America Brian

Moynihan Poppy Harlow v pondělí v pořadu CNN This Morning.

"Doufáte, že se to nestane, ale naděje není strategie - takže se na to

připravte."

Prezident Joe Biden se může tématu dotknout v úterním projevu o

stavu Unie. Americká ministryně financí Janet Yellenová již varovala

Kongres, že země by mohla nesplatit své finanční závazky již v

červnu, pokud nebude do té doby zvýšen dluhový strop.

Yellenová následně řekla , že pokud nebude existovat dohoda o

limitu dluhu, může nastat „globální finanční krize“ . Ministerstvo

financí nyní přijímá „mimořádná opatření“ , aby pokračovalo v

placení účtů včas.

Poslední drama o dluhovém stropu vedlo k několika výzvám, aby se

ho vláda zbavila úplně. Argumentem je, že politické hádky by neměly

bránit USA v plnění jejich finančních závazků.
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Generální ředitel Bank of America předpovídá dva roky bolesti na

trhu s bydlením

Moynihan není fanouškem této myšlenky. Harlowovi řekl, že „musí

existovat argument o tom, jak zajistit, abychom žili v rámci našich

možností jako země“, když byl dotázán, zda by USA měly či neměly

odstranit dluhový strop.

"Kongres má peněženku." Byl bych opatrný ve snaze

restrukturalizovat americkou ústavu,“ řekl. "Myslím, že bychom to

měli nechat být a ujistit se, že to funguje správně."

Připustil však, že vláda musela od roku 2020 kvůli krizi Covid-19

utratit mnohem více na různé stimulační programy, a řekl, že USA

musely přijmout „za posledních pár let hodně dluhů, aby překonaly

pandemii. táhnout ekonomiku."

Ekonomika se prudce odrazila od hlubin krátkého poklesu Covidu.

Natolik, že inflace je nyní pravděpodobně největším problémem,

kterému země, stejně jako Federální rezervní systém, čelí.
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Fed za poslední rok agresivně zvýšil sazby, aby se pokusil udusit

inflaci. Zvyšování sazeb začalo fungovat, ale trh práce v USA zůstává

šokujícím způsobem silný.

„Míra nezaměstnanosti zůstala velmi nízká. Extrémně nízko,“ řekl

Moynihan Harlowovi. "To je jedna z výzev pro Fed."

S ohledem na to Moynihan řekl, že Bank of America stále předpovídá

„mírnou recesi“ v určitém okamžiku v budoucnu – ale datum

zahájení se stále posouvá. Tvrdí, že vyšší sazby by mohly brzdit zisky

společností, ale dobrou zprávou je, že většina lidí stále pracuje,

vydělává dobré mzdy a utrácí.

Moynihan se také nezdál být příliš znepokojen tím, že jakékoli

geopolitické napětí mezi USA a Čínou vyplývající z nedávného

incidentu se špionážním balónem bude mít trvalý dopad na globální

ekonomiku.

Řekl Harlowovi, že vzhledem k významu Číny v globálním

dodavatelském řetězci je v zájmu všech, aby se žádné ekonomické

napětí neeskalovalo.

"Je zajímavé sledovat stínový box mezi těmito dvěma zeměmi," řekl

Moynihan. "Ale nejlepší na světě je mít volný obchod."
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